
Minneanteckningar från styrelsemöte i Dungen den 8 september 2014 

Närvarande: Arne, Göran, Kristina, Jacob, Peter och Ingegerd 

 

1. Ekonomi 

Kassabehållningen är 122758 kr och 67 öre. Alla hushåll har betalat såväl årsavgift som i 

förekommande fall garage-el. Arne och Göran har fått nya inloggningsdosor och accesskort 

för föreningens konto hos Nordea. 

 

Räkning för föreningens försäkring hos IF borde ha inkommit men den har inte setts till. 

Göran och Arne kollar upp. 

 

2. Underhåll 

 Gräsklippningen har fungerat bra under sommaren.  

 Ett nytt lås, kostnad ca 1200 kr, har införskaffats till förrådet.  

 Två döda träd togs bort under vårens städdag och de har ersatts med nyplanteringar. 

Nysådd av gräsmatta har gjorts där den gamla eken stod.  Planering och sådd har 

skötts av Trädgårdsfixarna. Bevattningen av de nya träden har under sommaren 

skötts främst av Lage till vilken föreningen framför ett stort tack.  

Påpekades att den nysådda gräsmattan behöver mer jord vilket Arne kollar med Rolle 

hos Trädgårdsfixarna. 

 Låset till gräsklipparen är trasigt.  

Göran ordnar nya lås (klipparen + trimmern) med nya cylinderar så att vi endast 

behöver en nyckel till alla låsen i förråden. Göran beställer samtidigt 5st extranycklar. 

 Det har varit getingar och getingbon i ”snickarboden” men problemen har bedömts 

vara ringa och har inte föranlett någon åtgärd. 

 

3. Den kvarvarande eken 

En av fastigheterna i närheten av den kvarvarande eken önskar nedtagning av överhängande 

grenar eller möjligen nedtagning av hela eken. Diskuterades kring vad man som enskilt 

hushåll får göra med våra gemensamma träd och dessutom diskuterades kring var 

tomtgränserna går.  

Peter fick i uppdrag att kolla upp vad som gäller och var tomtgränserna går. 

 

4. ComHem-avtalet löper ut i maj 2015. 

Arne fick i uppdrag att aktivera den tidigare tillsatta ComHem-gruppen som ska se över 

möjliga alternativ. ComHem-gruppen består av Patrik Holsti (Sammankallande), Nathan 

Gothelf, Arne Lindqvist och Thomas Lindgren. 

 

5. Vid vårstämman tillsattes en arbetsgrupp bestående av Kicki Hellmark, Katarina Roxström 

och Erik Lindquist som fick i uppdrag att presentera ett förbättringsförslag angående 

nyrekrytering till Dungens styrelse och andra förtroendeposter. Göran påminner gruppen. 

 



6. Det behövs underhåll och nyplanteringar vid korta längan där den gamla eken stod. Svårt att 

se hur och vad som bör göras och vilka växter som passar. 

Arne kollar med Trädgårdsfixarna och Göran kollar med sin dotter som är landskapsarkitekt 

angående råd och tips 

 

7. Hemsidan 

Uppdateringar av plattformen för hemsidan gör att det inte längre går att söka fram enskilda 

dokument. Alla dokument nås via denna länk: http://villadungen.se/documents/ 

Det som inte fungerar är gräsklippningsschemat. Mail om gräsklippningen kommer inte 

skickas ut men SMS funktionen fungerar fortfarande. Adresslistan kommer man inte heller åt 

just nu (all information om personer, telefonnummer finns dock kvar). 

 

8. Buller 

Huddinge kommun jobbar med ett åtgärdsprogram med syftet att förbättra ljudmiljön och 

minska antalet boende som är störda av buller. Syftet är också att skapa former för ett 

strukturerat och kontinuerligt arbete med bullerfrågor. Det finns möjlighet att ge synpunkter 

på remissen senast den 15 e oktober. 

 

Familjen Holsti har skickat en skrivelse till kommunen och önskar att även föreningen skickar 

in synpunkter. Bestämdes att Göran tar fram en text som efter godkännande av övriga i 

styrelsen skickas till kommunen. Synpunkterna ska skickas till buller@huddinge.se 

 

9. Höststämman 

22 oktober föreslogs för höststämman 

Göran bokar lokal och skickar förslag på agenda till övriga i styrelsen för synpunkter 

 

10. Städdagen bestämdes till den 8 november. Arne bokar container 

 

11. Mötet avslutades 

 

Vid tangenterna, Göran 
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